
woensdag, 23 maart 2011

Juridisch front tegen megafarmJuridisch front tegen megafarm
PROTEST Behoud De Parel roept tegenstanders megafarm in Grubbenvorst op voor gezamenlijke rechtsgang

door Leon Janssen

GRUBBENVORST – De vereniging
Behoud De Parel roept tegenstan-
ders van het geplande Nieuw Ge-
mengd Bedrijf op samen juridi-
sche stappen te nemen tegen de
megafarm in LOG Witveldweg
in Grubbenvorst.

Behoud De Parel vroeg de gemeen-
teraad van Horst aan de Maas vori-
ge week via een burgerinitiatief de
procedures voor de vestiging van

het NGB stop te zetten, totdat dui-
delijk is welke gezondheidsrisico’s
er aan een megafarm met 1,3 mil-
joen kippen, 35.000 varkens, een
kippenslachterij en een mestver-
werkingsinstallatie kleven. Een
meerderheid van de raad wilde
daar echter niet aan. Volgens CDA,
Essentie en PvdA-PK zijn er nog
geen onomkeerbare besluiten geno-
men en kan de procedure gewoon
doorgaan.

Behoud De Parel wil nu via juri-
dische weg het NGB tegenhouden.

„We stellen via juridische procedu-
res alles in het werk om het NGB
tegen te houden”, aldus Paul
Geurts van Behoud De Parel. Hij
roept tegenstanders van het NGB
met een rechtsbijstandsverzekering
op zich bij Behoud De Parel te mel-
den. Volgens Geurts zijn er nu 25
mensen die via hun verzekering ge-
zamenlijk gaan procederen tegen
het NGB.

Behoud De Parel heeft via de
commissie Bezwaar en Beroep van
de gemeente ook een klacht inge-

diend over een persbericht dat de
gemeente eind 2009 heeft uitge-
bracht. Daarin wordt gesteld dat uit
onderzoek van de GGD is gebleken
dat er geen negatieve gezondheids-
effecten zijn door de komst van het
NGB. Behoud De Parel meent ech-
ter dat dit helemaal niet uit het on-
derzoek blijkt en dat de gemeente
zelf deze conclusie heeft getrokken.
Op die wijze heeft de gemeente de
bevolking bewust misleid, aldus Be-
houd De Parel.

De klacht van Behoud De Parel

werd 30 november vorig jaar behan-
deld door de commissie.

„We hebben vier maanden later
echter nog steeds geen uitslag van
die zitting”, zegt Geurts.

„Het college van burgemeester
en wethouders zal nog deze week
een besluit nemen over het advies
van de commissie”, aldus een
woordvoerder van de gemeente.
De gemeente weigerde overigens
gisteren de stukken van de openba-
re zitting van de commissie vrij te
geven.


